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transportation network nears completionThe construction of Chinas

road transportation network is expected to be completed by the end

of the year. The price tag is almost 900-billion yuan. Five roads

connect the north and the south and seven roads run east-west. The

total length of the network is about 35,000 kilometers. Vice

Communication Minister Weng Mengyong says the network which

covers all of Chinas major cities is of great importance politically,

economically and also for national defense. Weng also says eight

projects totaling 800 kilometers are not yet completed. These eight

projects are in southwestern Chinas Yunnan and Guizhou provinces

where the geologic conditions are complex. 参考译文:中国道路运

输网络即将竣工 中国道路运输网络的建设预计将于年底竣工

。总投入大约九千亿元。由五条南北向与七条东西向公路组

成的公路网，总长度大约35000公里。交通部副部长翁孟勇表

示，公路网覆盖了中国所有主要城市，对政治、经济和国家

防卫来说是至关重要的。翁部长还表示目前还有8个总长度

为800公里的工程尚未完成.这8个工程位于中国西南部的云南

省和贵州省，这两个省的地理环境比较复杂。 100Test 下载频

道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


